
       Styrelsemöte Svenska Vita Älghundsklubben 2019  

 

Datum 2019.06.18 kl.19.00 

Plats:   skype 

Närvarande: Thomas Norberg, Kjell Olsson, Andreas Johansson, Christina Gevert,  

                        Tone Kampevoll 

 

§1. Mötets öppnande. 

Thomas öppnar mötet 

§2.Val av sekreterare. 

    Christina Gevert 

§3.Val av justerare.     

    Kjell Olsson, Thomas Norberg 

§4. Godkännande av dagordning. 

     Dagordningen godkändes. 

§5.Föregående protokoll. 

Föregående protokoll lästes upp. Inga kvarvarande frågor sedan föregående möte. 

§6.Motioner. 

Från avelsrådet: 

1. RAS är under revidering och kommer till årsmötet.  

Motionen kan behandlas som information till medlemmarna. Inget svar har inkommit från 
SÄK. Eventuellt får vi information innan årsmötet.   

2. Kriterier för avel är under revidering, men blir troligen inte klar till årsmötet.  

Motionen kan behandlas som information till medlemmarna. 

 

Från  Freddy Grönlund: 

3. SÄKs krav om att inte använda  hd b mot hd b.Detta krav är svårt att uppnå för att finna 
bra parningsförslag. Borttag av detta krav bör göras. 

Svar: Reglerna styrs av RAS och finns inskrivet i avelskritierna, ingen ändring kan göras på 
detta nu. Motionen bifalles ej. 



4. SÄKs krav om att alla hundar ska vara ED röntgad. Är ED röntgen ett krav eller en 
rekommendation? Om det inte i dagsläget är ett krav så önskas en övergångsperiod på 2-4 år 
innan kravet genomförs. 

Svar: Det finns redan ett krav sedan 2009-01-01 att ED = 0 och detta kan vi inte ändra på.  

Motionen bifalles ej. 

5. Undantag ska kunna göras av avelsrådet när det gäller att kunna godkänna ED1 mot ED 0. 

Svar: Pga ovanstående så bifalles denna motion inte. Det är däremot viktigt att informera 
hundägare om att det är viktigt att röntga sin hund så att man kan stävja eventuella framtida 
problem. 

 

 

Från Kjell Olsson: 

6. Översyn av styrelsens generösa regler angående ersättningar i samband med årsmöten 
och klubbkamper och övriga tillställningar som inte kräver styrelsen medverkan. 
Reseersättning bör endast utgå till konferenser tex avelsrådskonferens eller 
ordförandekonferenser eller andra evenemang där det krävs att någon från klubben 
medverkar. 

 Motionen bifalles. Läggs som förslag till årsmötet 

7. Se över möjligheten med SKK om att öppna stamboken. Motionen tas upp på årsmötet 
och diskuteras där. Ta fram för-och nackdelar till om boken ska vara stängd eller inte till 
mötet. 

Från Yvonne Filip: 

8. Sekretess angående sjukdomsbild hos Svenska vita älghund bör diskuteras. Informationen 
bör vara offentlig. 

Motionen bifalles. Uppgiften om sjukdomar ska vara en offentlig. 

Från Janne Lorentzen: 

9. Nominering till hedersmedlemmar i klubben.  

Motionen tas upp på mötet och beslut om nomineringen får tas på årsmötet. Kriterierna 
kring nominering av hedersmedlem är okänt för styrelsen i dagsläget, detta får tas upp och 
diskuteras på mötet. 

Från Thomas Norberg: 

10. Ändring av stadgarna, tid för motioner ska ändras från 15 januari till 31 mars.  

Motionen bifalles. 



11. Stadgeändring gällande antal ledamöter. Istället för att låsa sig till 6 ledamöter ör det 
ändras till att utse högst 8 och lägst 6 ledamöter. Dessutom bör det skrivas in att högst 2 
suppleanter ska utses. 

 Motionens bifalles. 

12. Införande av årligt beslut angående fastställande av arvoden och ersättningar på 
årsmötet. Detta kan vara  en uppgift för valberedningen eller revisorer att begära en punkt 
angående detta på dagordningen. 

Motionen bifalles och tas upp på årsmötet som ett förslag. Kan även innebära ändring av 
stadgarna. 

§7. Övriga frågor. 

På rekommendation från SÄK och SKK har en skrivelse angående ett disciplinärende skickats 
till SÄK. SÄK behandlar ärendet och avgör om det ska gå vidare till SKK eller inte. 

Angående klubbkampen ska Thomas på ett möte med Gävleborgs älghundsklubb på 2 juli. 

Program för Namsskogan och sponsorer är klara. 

Tone kommer att publicera ett program gällande årsmöteshelgen på klubbens facebooksida. 

Lördag den 6 juli kommer Aninova att föreläsa på årsmötet angående avel, kost mm.  

 

§8. Nästa styrelsemöte och mötets avslutande. 

Styrelsemöte: Namsskogan, Lördag  6/7 kl.15.00-16.00 

 

Sekreterare 
Christina Gevert 

 

 

Justerare                                                                         Justerare 

Thomas Norberg                                                          Kjell Olsson 

                                                                                          

 

 

 

 


